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Uddannelsesudvalget

Til:

Dato:

Undervisningsministeren

28. maj 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 307
Efter at den nye EVA-evalueringsrapport har afsløret, at der i flere tilfælde er 
en langsommelig sagsbehandling af ansøgninger om specialundervisning, 
hvad vil ministeren da gøre for at sikre en mere effektiv sagsbehandling af 
ansøgningerne, således at de elever, hvis ansøgninger bliver imødekommet, 
hurtigt kan få den nødvendige undervisning, der sikrer, at eleven ikke sakker 
bagud fagligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfmabh@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose

formand
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